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Fritidsgårdarnas framtid 
 
Det är angeläget att fritidsgårdarnas används på ett bra sätt. Det finns många ungdomar i 
Vantör. Deras behov ser mycket olika ut.  
 
Vi ger därför förvaltningen i uppdrag att inbjuda till en djupare diskussion om fritidsgårdarnas 
framtid och vad som ska ingå i dess uppdrag. 
 
Till en sådan diskussion bör såväl politiker som förvaltningens ansvariga tjänstemän inbjudas. 
 
 


